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KLASA: 003-01/14-01/012 
URBROJ: 2175-38-08-14-1 
 
U Sinju, 29. prosinca 2014. 

 
Z a p i s n i k  

12. sjednice Školskog odbora Tehničke i industrijske škole Ruđera 
Boškovića u Sinju, održane  29. prosinca 2014. 

 
 

POČETAK RADA U 11,00  SATI. 
 
ZAPISNIČAR: Marija Munivrana 
 
Predsjednik Školskog odbora Ivan Radman utvrdio je da se sjednica može održati jer su 
sjednici nazočni  članovi Školskog odbora: 
 

- IZ REDA NASTAVNIKA I STRUČNIH SURADNIKA:  Ivan Radman i Stevo Kozić 
- ČLAN ŠKOLSKOG ODBORA KOJEG SU IMENOVALI RADNICI: Marica Barać 
- PREDSTAVNIK OSNIVAČA: Luka Prolić. 

 
Sjednici nisu nazočni: 

- PREDSTAVNICA OSNIVAČA: Ljubica Đipalo i Mija Bitunjac 
- IZ REDA RODITELJA: Željana Novaković. 
Članovi Školskog odbora opravdali su svoj izostanak. 

 
Predsjednik Školskog odbora Ivan Radman utvrdio da je sjednici po službenoj dužnosti 
nazočna Mirjana Milun, prof., osoba koja zamjenjuje ravnatelja. 
 

Predsjednik Školskog odbora Ivan Radman   predložio je 
 

d n e v n i    r e d  : 
 

1. Odluka o usvajanju Zapisnika 10. sjednice Školskog odbora od 29. rujna 2014. i 
Odluka o usvajanju Zapisnika  11. sjednice Školskog odbora od 3. studenoga 2014.  
 

2. Realizacija odluka sa sjednice Školskog odbora od 29. rujna 2014. i 
Realizacija odluka sa sjednice Školskog odbora od 3. studenoga 2014. 
 

3. Odluka o donošenju Izmjena financijskog plana za 2014. godinu  
 
4. Odluka o donošenju financijskog plana za 2015. sa projekcijama za 2016. i 2017. 

godinu. 
 

Ivan Radman  predložio je dopunu dnevnog reda: 
- Izvješće o izvršenom nadzoru Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta, Samostalni 

sektor za inspekcijski nadzor, Služba prosvjetne inspekcije - Područna jedinca u 
Splitu. 
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Marica Barać predložila je dopunu dnevnog reda: 
- Realizacija prometnog poligona Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u 

Sinju 
 
Predloženi dnevni red i dopuna dnevnog reda jednoglasno su usvojeni. 

 
Ad1.) Odluka o usvajanju Zapisnika 10. sjednice Školskog odbora 
           od 29. rujna 2014. i 

    Odluka o usvajanju Zapisnika  11. sjednice Školskog odbora  
    od 3. studenoga 2014.  

 
Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na vjerodostojnost Zapisnika  

10. sjednice Školskog odbora  Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju od  
29. rujna 2014. i 11. sjednice Školskog odbora od 3. studenoga 2014. godine. 

 
Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli  
 

O D L U KU 
o usvajanju Zapisnika 

 
Usvajaju  se Zapisnici 10. i 11. sjednice Školskog odbora Tehničke i industrijske škole 

Ruđera Boškovića u Sinju od  29. rujna 2014. i 3. studenoga 2014. godine. 
 
Ad 2.) Realizacija odluka sa sjednice Školskog odbora od 29. rujna2014. i 

      Realizacija odluka sa sjednice Školskog odbora od 3. studenoga 2014. 
 

Gđa. Mirjana Milun, prof., osoba koja zamjenjuje ravnatelja, izvijestila je da su odluke  
sa 10. i 11. sjednice Školskog odbora od 29. rujna i 3. studenoga 2014. godine  objavljene na 
oglasnoj ploči i realizirane. 

 
  Ad 3.) Odluka o donošenju Izmjena financijskog plana za 2014. godinu 
 

Gđa. Mirjana Milun, prof., osoba koja zamjenjuje ravnatelja, izvijestila je  članove  
Školskog odbora da je Županija Splitsko-dalmatinska  dopisom od 17. prosinca 2014. godine 
obavijestila Školu da je prihvaćen Prijedlog izmjena financijskog plana za 2014. godinu. 
Promjene se odnose na slijedeća konta:  
KONTO VRSTA RASHODA 

/IZDATAK 
FINANCIJSKI 
PLAN 2014.G. 

IZMJENE 
FINANCIJSKOG  
PLANA 2014.G. 

3221 Uredski materijal 56.000,00 58.690,00 
3223 Motorni benzin 36.000,00 40.000,00 
3224 Materijal i dijelovi za tekuće 

i investicijsko održavanje 
 

24.000,00 
34.500,00 

3225 Sitni inventar 9.000,00 12.000,00 
3232 Ostale usluge tekućeg i  

investicijskog održavanja 
 

46.100,00 
 

167.100,00 
 
Prema Financijskom planu za 2014. godinu Županija je odobrila Školi iznos od 1.064.8333,00 
kn, a Izmjenama financijskog plana za 2014. godinu odobren je iznos od 1.080.783,00 kn 
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 Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na Izmjene financijskog plana za 2014.  
godinu i potrebnom većinom glasova od ukupnog broja članova (od 7, „ZA“ 4) su donijeli 
  

O D L U K U 
o Izmjenama financijskog plana za 2014. godinu 

  
 Donosi se Izmjena Financijskog plana Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića 
u Sinju za 2014.godinu i to: 
 
KONTO VRSTA RASHODA 

/IZDATAK 
FINANCIJSKI 
PLAN 2014.G. 

IZMJENE 
FINANCIJSKOG  
PLANA 2014.G. 

3221 Uredski materijal 56.000,00 58.690,00 
3223 Motorni benzin 36.000,00 40.000,00 
3224 Materijal i dijelovi za tekuće 

i investicijsko održavanje 
 

24.000,00 
34.500,00 

3225 Sitni inventar 9.000,00 12.000,00 
3232 Ostale usluge tekućeg i  

investicijskog održavanja 
 

46.100,00 
 

167.100,00 
 
 Članovi Školskog odbora potrebnom većinom glasova od ukupnog broja članova 
 (od 7, „ZA“ 4) su donijeli 

Z a k l j u č a k 
 Zadužuje se Tajnica – pravna služba Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u 
Sinju da za slijedeću sjednicu Školskog odbora izradi izvješće u svezi troškova grijanja škole i 
uputi dopis Županiji Splitsko-dalmatinskoj u svezi troškova grijanja škole  i mogućnost 
preinake grijanja na pelete i solarno grijanje. 
 

Ad 4.)  Donošenje financijskog plana za 2015. sa projekcijama za  
             2016. i 2017. godinu 

  
Gđa. Mirjana Milun, prof., osoba koja zamjenjuje ravnatelja, izvijestila je  članove  

Školskog odbora da je Županija Splitsko-dalmatinska donijela Financijski plan za 2015. sa 
projekcijama za 2016. i 2017. godinu te je na temelju odobrenih novčanih sredstava  
gđa. Ana Cvitković izradila Financijski plan Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića 
u Sinju za 2015. sa projekcijama za 2016. i 2017. godinu 

  
Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na Prijedlog  financijskog plana za 2015.  

sa projekcijama za 2016. i 2017. godinu i potrebnom većinom glasova od ukupnog broja 
članova (od 7, „ZA“ 4) su donijeli  
 

O D L U K U 
o Financijskom planu za 2015. sa projekcijama za 2016. i 2017. godinu 

 
 Donosi se  Financijski plan Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u 

Sinju za 2015. sa projekcijama za 2016. i 2017. godinu. 
 
Financijski plan- Procjena prihoda i primitaka za 2015. (Obrazac JLP(R) FP-PiP 1) 

Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju) Sinju je sastavni dio Zapisnika. 
 



4 
 

 Financijski plan : Procjena prihoda i primitaka za 2016. i 2017.  
(Obrazac JLP(R)S FP-Pip 5) Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju je 
sastavni dio Zapisnika.  
 
 Financijski plan – Plan rashoda i izdataka (Obrazac JLP(R)S FP-Ril) Tehničke i 
industrijske škole Ruđera Boškovića u  Sinju je sastavni dio Zapisnika.  
 

Ad 5.) Izvješće o izvršenom nadzoru Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta,  
           Samostalni sektor za inspekcijski nadzor, Služba prosvjetne inspekcije -    
           Područna jedinca u Splitu. 

 
Gosp. Ivan Radman,  predsjednik Školskog odora upoznao je članove Školskog 

odbora o izvršenom nadzoru Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta; Samostalni sektor za 
inspekcijski nadzor; Služba prosvjetne inspekcije - Područna jedinca u Splitu, od  
26. studenoga i 3. prosinca 2014. godine, na osnovi članka 2. stavka 1. Zakona o prosvjetnoj 
inspekciji (Narodne novine broj 61/11. i 16/12); Zapisnik KLASA: UP/I-600-04/14-03/00372;  
URBROJ:533-23-14-0001 od 3. prosinca 2014. godine. 
  

         Gđa. Mirjana Milun, prof., osoba koja zamjenjuje ravnatelja, izvijestila je  članove  
Školskog odbora da je Prosvjetna inspekcija izvršila nadzor temeljem anonimne prijave 
roditelja da Škola nije na oglasnoj ploči istakla listu licenciranih obrtnika te da inspekcijskim 
nadzorom nisu utvrđene povrede zakona ili drugog propisa, a zbog kojih bi trebalo 
poduzimati mjere iz nadležnosti prosvjetne inspekcije. 
 
 Ad 6.) Realizacija prometnog poligona Tehničke i industrijske škole Ruđera 
                       Boškovića u Sinju 

Marica Barać  izvijestila je članove Školskog odbora da je Škola poduzela neke radnje 
u svezi izgradnje školskog poligona i osigurala sredstva, a da do realizacije nije došlo. Na 
sjednici nije nazočna Tajnica pa je predložila da za slijedeću sjednicu Školskog odbora 
Tajnica izradi izvješće o realizaciji prometnog poligona Tehničke i industrijske škole Ruđera 
Boškovića u Sinju. 
 

Članovi Školskog odbora potrebnom većinom glasova od ukupnog broja članova 
 (od 7,  „ZA“ 4) su donijeli 

Z a k l j u č a k 
Zadužuje se Tajnica – pravna služba Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u 

Sinju da za slijedeću sjednicu Školskog odbora izradi izvješće o realizaciji prometnog 
poligona Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju. 
 
DOVRŠENO U 12, 00 SATI. 
 
  ZAPISNIČAR:                                                                    ZA ŠKOLSKI ODBOR 
                                                                                                     PREDSJEDNIK:                                                                                    
                                                                                                                                                                                        
   _______________________                                               ____________________                                                                                        
    / Marija Munivrana /                                                            /Ivan Radman, dipl. ing./                                                                


